
Folketingets Socialudvalg

Dato: 19. november 2010

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 9. november 

2010 følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 2

(ad L 28).

Spørgsmål nr. 2:

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 5. november 2010 fra Bent 

Gottlieb, jf. L 28 - bilag 4.”

Svar:

De voksende udgifter og den høje aktivitet på høreapparatområdet er uac-

ceptabel, hvis ikke det er et udtryk for et reelt stigende behov for høreappa-

rater i befolkningen. Socialministeriet og Indenrigs- og Sundhedsministeriet 

er derfor i gang med en kulegravning af høreapparatområdet, der skal foku-

sere på udgiftskontrol, gennemsigtighed, kvalitet mv. Kulegravningen, som 

skal være afsluttet primo 2011, skal bruges til at vurdere behovet for yderli-

gere tiltag på området ud over den sænkning af tilskuddet til privat udlevere-

de høreapparater, som er aftalt mellem regeringen og Dansk Folkeparti som 

en del af Genopretningspakken.
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